

Date: 22 May 2024

التاريخ : 22 مايو 2024

Ref : CEO/ADX/22052024/0500

المرجع: CEO/ADX/22052024/0500

Disclosure and Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange

السادة قسم الإفصاح والإمتثال إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية

Subject: <u>Disclosure of Board of Directors</u> <u>Resolution by Circulation – Human Resources</u> <u>and Nominations Committee</u>

الموضوع: <u>إفصاح عن قرار مجلس إدارة الشركة بالتمرير</u> – لجنة الموارد البشرية والترشيحات

Abu Dhabi Ship Building PJSC (the "Company") presents its sincere greetings and best wishes.

تهديكم شركة ابو ناء السفن ش.م.ع ("الشركة") خالص تحياتها وتمنياتها الطيبة.

With reference to the above subject, kindly be informed that the Board of Directors issued a resolution by circulation on Tuesday 22 of May 2023, to restructure the Human Resources and Nominations Committee to consist of the following three members and an advisor:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نفيدكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة اتخذ قرار بالتمرير يوم الثلاثاء بتاريخ 22 مايو 2024 لإعادة تشكيل لجنة الموارد البشرية والترشيحات لتتكون من ثلاثة أعضاء ومستشار التالية أسماؤهم:

1)	Anas Al Barguthi	Chairman	رئيس اللجذ	1) أنس البرغوثي
2)	Khalifa Abushahab	Member	عضو	2) خليفة أبوشهاب
3)	Dr. Najwa Aaraj	Member	عضو	3) د.نجوى الأعرج
4)	Noor Al Sulaimani	(Advisor)	(مستشار)	4) نور السليماني

The resolution will be presented to the Board of Directors at its next meeting and recorded in the minutes.

سيتم عرض القرار الممرر في اجتماع لمجلس الإدارة القادم للمصادقة وتضمينه في محضر إجتماع.

Kind Regards,

David Massey

Chief Executive Officer

ADSB

VI PUBLIC

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،

دافيد ماسي الرئيس التنفيذي